
ЦЕНТРАЛЬНИМ пи
танням порядку денного 
засідання Антонівського сі- 
львиконкому був аналіз 
організації медичного об
слуговування населених 
пунктів, розташованих у зо
ні діяльності Антонівської ді
льничної лікарні. Підготов
лена головним лікарем 
Миколою Серватинським 
довідка достовірно роз
крила ситуацію, котра 
склалася в цій сфері, -  не 
безнадійну, але й далеку від 
ідеальної.

На території, котру 
обслуговують чотири ФАПи 
(у Городці, Сваринях, Ве- 
ліхові та Ромейках) і 
дільнична лікарня, прожи
ває на сьогодні загалом 6,5 
тисячі жителів, більше 
третини з яких -  діти, у той 
же час штат лікарні не 
укомплектований такими 
фахівцями, як педіатр і 
терапевт, що й заважає у 
повнішому обсязі здійсню
вати лікувально-оздоровчу 
роботу.

Як констатував Микола 
Миколайович, результати 
проведеної диспансеризації 
засвідчили ріст такого 
захворювання, як гіперто
нічне; кількість хворих на 
цю недугу у десяток і 
більше разів перевищує 
рівень захворюваності по 
інших хворобах.

Серед негараздів, про 
які вів мову головний лікар, 
слід відзначити нерегуляр
не проведення медоглядів 
дітей до одного року. І хоч, 
як пояснив Серватинський, 
трапляється це через брак 
пального для спецтран- 
спорту, шукати вихід із 
становища потрібно.

Разом із сільським 
головою Віктором Мазаном 
МИ побували в лікарні, 
змогли побачити й те, що 
робиться тут всупереч не- 
статкам Чи не весь
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^ и к о х к о » ! і | е  
колекшибхі дужки й дії

у  законодавстві "Про місцеве самоврядування 
в Україні" серед делегованих виконавчим 
комітетам рад повноважень записано й попередній 
розгляд проектів місцевих програм соціально- 
економічного і культурного розвитку, цільових 
програм з інших питань, місцевого бюджету, 
проектів рішень з інших питань, що вносяться на 
розгляд відповідної ради. Спектр цих проблем 
доволі широкий, у чому я мав нагоду пересвід
читися, протягом одного дня вивчивши мате
ріали засідань кількох виконкомів і безпосередньо 
на деяких побувавши.

персонал лікарні тимчасово 
став ремонтником, наво
дячи "марафет" у лікарняно
му корпусі. По крихті стягу
ючи хто вапно, хто пакетик 
цементу чи цвяхи, жіночки 
любовно благоустроюють па
лати й ординаторські, про
цедурні кабінети. Чимало 
прохань довелося вислуха
ти з їх вуст сільському "ме
ру". І хоч не всі з цих 
прохань він спроможний 
вирішити, але по багатьох 
підтримку обіцяв. Найваж
ливіше сьогодні для тутеш
ніх медиків - це завершення 
обладнання палати для ін
валідів Великої Вітчизняної 
війни і будівництво харчо
блоку Стосовно харчобло
ку, то колектив згоден са
мотужки зайнятися його 
будівництвом -  дуже бояз
но працювати у тому, який є 
сьогодні. "Для нас, медпра
цівників, і будівельні профе
сії не чужі", -  зауважила 
котрась із жінок.

Того ж дня виконком 
розглянув ряд інших питань, 
у числі яких — проблеми 
благоустрою (освітлення та 
водопониження) села, по

новлення роботи товарись
кого суду тощо.

ДО УЧАСТІ в роботі 
виконкому Великоцепце- 
вицької сільської ради було 
запрошено керівників соціа
льної сфери, спеціалістів 
місцевого СВК. Річ у тім, що 
виконком мав розглянути 
досить важливе питання, 
пов’язане з розвитком ду
ховності, патріотичного ви
ховання і пропаганди здоро
вого способу життя.

В інформації, з якою ви
ступив перед присутніми сі
льський голова Степан Пи- 
кусь, йшлося, що протягом 
останніх років ми втратили 
багато моральних і духо
вних цінностей, заповнивши 
їх місце алкоголем, ніко
тином, розпустою. Досить 
мало проводиться культу
рологічних заходів, ледве 
"дихає" спортивно-масова 
робота, ніхто вже й не 
згадує про унаочнення, яке 
колись надійно служило 
виховному процесу серед 
молоді.

До речі, виконком не 
проявляє байдужості сто
совно дотримання порядку

на селі. Ріст правопору
шень, які інколи носять явно 
кримінальний характер, 
змусив цепцевичан вирішу
вати питання про понов
лення діяльності форму
вання дружинників. Причо
му говорили про цю потребу 
всі, хто був на засіданні. І чи 
не кожен з виступаючих 
журився з приводу того, що 
дільничний інспектор міліції 
мешкає в сусідньому селі, 
тож саме уночі, коли 
присутність місцевого "ше
рифа" обов'язкова й 
бажана, його якраз і нема.

Степан Семенович при 
розгляді інших питань 
порядку денного відзначив 
хорошу роботу місцевого 
лісництва, яке повністю 
справилося з забезпечен
ням сільських пільговиків 
паливом. А в рішенні, яке 
було прийнято, зафіксовано 
чимало слушних пропо
зицій, висловлених членами 
виконкому та запрошеними. 
Тільки б виконувалося воно 
у повному обсязі.

ДОСИТЬ цікавим й 
одночасно потрібним можна 
назвати питання, котре було 
покладене в основу засі
дання виконкому Ро- 
мейківської сільради -  про 
дотримання на території 
села Закону "Про мови в 
Україні". Щоб дане питання 
набуло більш конкретного 
звучання, до його розкриття 
запрошувався найкращий у 
селі фахівець -  учителька 
української мови та 
літератури з місцевої школи 
Парасковія Грищенко. Саме 
завдяки її кваліфікованому 
аналізу члени виконкому 
зуміли реально оцінити си- 
ту-̂ ь-іО з дотриманням чин
ного законодавства, при
йняти рішення, яке б від
повідало букві закону.

Анатолій ХУТКИЙ.


